



5 Days Ho Chi Minh City-Cu Chi-Vung Tau-My Tho

Tour Code: 5HCVM

DAYS	TOUR HIGHLIGHTS	HOTEL	B	L	D
1.	Singapore → Ho Chi Minh City	Of your choice	~	~	~
2.	Ho Chi Minh City - Cu Chi Tunnels - Vungtau - Tian Hou Temple	My Le/Sammy/Cap Saint Jacque or similar class	✓	✓	✓
3.	Vungtau - Ho Chi Minh - Jesus Monument - Notre Dame Cathedral - Central Post Office - City Hall - Thien Hau Temple	As above	✓	✓	✓
4.	Ho Chi Minh City - My Tho - Vinh Trang Pagado - Mekong River – Ben Thanh Market	As above	✓	✓	✓
5.	Ho Chi Minh City → Singapore		✓		

Day 1: Singapore → Ho Chi Minh City

Flight to Ho Chi Minh -Vietnam. Upon arrival, will meet the local representative and transfer to your hotel. The rest of the day is free at your own leisure

Day 2: Ho Chi Minh City- Cu Chi Tunnels-Vungtau -Tian Hou Temple

Cu Chi Tunnels: a network of tunnels during the Vietnam War by the guerrillas, with 3 levels and stretching more than 200 km. Experience the environment where guerrillas lived and fought underground by climbing the narrow passages along.

Day 3: Vungtau-Ho Chi Minh-Jesus Monument-Notre Dame Cathedral-Central Post Office-City Hall-Thien Hau Temple

Jesus Monument: which overlooks the peninsula and the Pacific Ocean

Notre Dame Cathedral: situated in paris square,in the heart of Ho Chi Minh City.A French priest laid the first brick in October 1877 and the last one in April 1880.

Centre Post Office: a French-style building with its glass canopy and iron frame right next to the Notre Dame Cathedral. The structure was built between 1886 and 1891 and is by far the largest post office in Vietnam.

City Hall: completed 1908, also known as “Hotel de Ville” at the northern end of Nguyen Hue Boulevard. With its ornate gingerbread facade it looks like the town hall of a French town. *view from outside only*

Tien Hau Temple: the oldest temple was built by the early period’s Chinese, follow by visit to China Town, is situated in District 5. It is a hive of activity and offers visitors a strong sense of Chinese culture.

Day 4: Ho Chi Minh City- My Tho-Vinh Trang Pagado-Mekong River- Ben Thanh Market

Vinh Trang Pagado: which is the oldest and nicest pagoda in the area.

Mekong River: experience an atmosphere of a small paradise and enjoy tasting in season tropical fruits & Bee’s honey.

Ben Thanh Market: this is the biggest market in HCMC. You can practically get everything here – clothing, utensil, arts and crafts, coffee powder etc....

Day 5: Ho Chi Minh City → Singapore

After breakfast, enjoy a free morning until time transfer to Tan Son Nhat airport for flight back to Singapore with fond memories of your holiday with **Wingo Travel**.

Note: Under certain circumstances, the actual sequences of the sightseeing tour may be altered for smooth flow of the overall program.

Service fee of USD 20 per passenger to Tour Guide & Driver for this package

Mode of Payment: Cash / Cheque (Credit Card – additional 4% admin fees / Nets – additional 1% admin fees)

Updated 19 Mar 15

5天胡志明市、古芝地道、头顿、美拖

Tour Code :5HCVM

天数	行程安排	早餐	午餐	晚餐
第一天	新加坡 → 胡志明市	无	无	无
第二天	胡志明市-古芝地道-头顿-胡志明市- 华人区(天后宫)	✓	✓	✓
第三天	头顿-基督山-胡志明市区-圣母大教堂- 中央邮政局-胡志明市市政厅- 华人区(唐人街,天华寺)	✓	✓	✓
第四天	胡志明市-美拖-湄公河船游(含船票)-明丹市场	✓	✓	✓
第五天	胡志明市 → 新加坡	✓	无	无

第一天: 新加坡→胡志明市

集合于新加坡樟宜机场、乘搭豪华客机飞往越南第一大城市—胡志明市。然后由当地代表迎接、送往酒店休息。

第二天: 胡志明市-古芝地道-头顿-胡志明市-华人区(天后宫)

早餐后、前往参观离胡志明75公里的古芝地道。它是越战时期越共的军事指挥总部、续参观越共当时所建的地下办公室、会议室、卧室、战壕、厨房等。之后回返胡志明市时参观华人区、天后宫。

第三天: 头顿-基督山-胡志明市区-圣母大教堂-中央邮政局-胡志明市市政厅- 华人区(唐人街,天华寺)

早餐后、前往头顿。续程往基督山、在那基督山上的耶稣塑像塔上了望太平洋的景色。续程游览胡志明市市区参观圣母大教堂、它是一它是胡志明市著名的地标它是于1877年时所留下的红专古老建筑物、平常看似老旧、但经过雨水的洗礼后就不见的痕迹了。在教堂前面的花园广场上、竖立着一座重达四公吨的圣母玛丽亚雕像、那是1945年罗马教会来访之后所送的。最令人匪夷所思的是、圣母玛丽亚的脚下竟然踩着一蛇。接着观位于教堂邻里的中央邮政局。最后是胡志明市市政厅(只限在外观赏)。接着去参观华人区、唐人街及天华寺。

第四天: 胡志明市-美拖-湄公河船游(含船票)-明丹市场

早餐后、前往美拖市、在码头乘木船游湄公河、一路上观赏两岸的风景、中途在一小岛上岸。参观热带果园以及品尝越南各种香甜的热带水果及蜂蜜。然后乘船回返美拖市。午餐是品尝当地特产“烤象鱼”之后回返胡志明市的明丹市场。是胡志明最大的市场。

第五天: 胡志明市→新加坡

早餐后、自由活动、至约定时间、接往机场乘搭客机飞返美丽的家园新加坡、并希望您同永高旅行社共存美好的回忆。

备注：以上行程若有调整、将以当地接待社安排为准。谢谢配合。

一切行程以英文为准

服务费：当地导游及司机：5天团每人美金20元。